



## Bulletin Editor und Administration

**Klaus Rohrbach**

editor@eaasdc.eu

Every 6 weeks, 8 times a year, a new Bulletin, with a lot of work in the weeks in between - plus an additional special issue of the Bulletin – that's not a bed of roses. I have been doing that now for a full 5 years, and have nevertheless decided to proceed once again. Thanks for my re-election at the Spring Jamboree.

Following that, immediately another request to the Bulletin readers: before you start complaining that you are reading ancient stuff, as is the case on many of the pages in this issue, just sit down, take a sheet of paper or switch on your PC and what you ever wanted to say about Square Dancing and of course, don't forget to send it to me.

Below is a direct reprint from the January issue of the British Magazine "LET'S SQUARE DANCE". After having said similar words before in our German Bulletin it makes sense to reprint their appeal:

**I'm still looking for material to fill the next issue. Please remember, this is YOUR magazine, with news about YOUR Club's dances, members and activities, and with YOUR letters regarding any square dance topic. We're always trying to increase the circulation of this magazine. If you can think of ways we can improve the magazine to make it more attractive, please don't be afraid to let me know. Incidentally, every Club gets a free copy of the magazine; I hope it gets displayed at your Club, but please ..... encourage them to order their own copy!!**

I go along with this.

Alle 6 Wochen, 8mal im Jahr, ein neues Heft, mit viel Arbeit in den Wochen davor und danach und zusätzlich ein Sonderheft ist kein Zuckerschlecken und hat ein bisschen was von einem Hamsterrad. Ich mache das schon volle 5 Jahre und habe mich nun doch entschlossen, nochmal weiterzumachen. Vielen Dank für meine Wiederwahl bei der Spring Jamboree.

Und dann auch gleich ein neuer Appell an die Bulletin Leser: bitte keine Beschwerde wenn ihr wieder viel Historisches in dieser Bulletin Ausgabe findet. Setzt euch auf den Hosenboden mit einem Stück Papier vor Euch oder schaltet Euren PC an und schreibt mal nieder was ihr schon immer über Square Dance sagen wolltet – und dann schickt mir das auch !

Der englische Text links ist ein wörtlicher Nachdruck aus der Januarausgabe des britischen Square Dance Magazins. Und zeigt: wir haben alle die gleichen Probleme. Ähnliches habe ich fast wörtlich auch schon in unserem eigenen Bulletin geschrieben.

Ich übersetze den britischen Kollegen:

**Ich schaue immer noch nach Material um die nächste Ausgabe zu füllen. Bitte denkt daran es ist EUER Magazin mit Berichten über EURE Clubtänze, Eure Mitglieder und Aktivitäten und mit EUREN Briefen zum Thema Square Dance. Wir versuchen ständig unsere Leserschaft zu erweitern. Wenn Euch etwas einfällt, wie wir dieses Magazin verbessern können, um es noch attraktiver zu machen, scheut Euch nicht mich das wissen zu lassen. Übrigens bekommt jeder Club ein kostenloses Exemplar, ich hoffe es liegt bei Euch aus, aber bitte ermuntert Eure Mitglieder ein eigenes Exemplar zu bestellen.**

Dem schließe ich mich an.